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پرسپولیس6

محرومیت درویش لغو نشد
محرومیت درویش باعث شده تا باشگاه پرسپولیس فعلاً 
در نقل و انتقالات برای جذب کادر فنی و بازیکنان نتواند کار 
خاصی انجام دهد و به همین دلیل همه منتظر هستند تا 
محرومیت درویش به پایان برسد تا این باشگاه وارد پروسه 
نقل و انتقالات شـــود. باشگاه پرسپولیس اقدامات زیادی 
انجـــام داد تا بتواند محرومیت موقـــت مدیرعامل خود را 
نقـــض کند اما ایـــن اتفاق رخ نداده اســـت. حتی ارتباط با 
کمیته اخلاق و کمیته استیناف هم باعث نشد تا محرومیت 
۲۰ روزه رضا درویش تعلیق شود. به همین خاطر مسئولان 
باشگاه پرســـپولیس منتظرند تا با پایان یافتن محرومیت 

موقت درویش رسماً وارد بازار نقل و انتقالات شوند.

آپشن 5 میلیاردی برای ترابی
گفته می شود باشگاه پرسپولیس به ترابی مبلغی در حدود 
۲۱ میلیارد تومان پیشنهاد داده که این مبلغ مورد موافقت 
بازیکن ملی پوش سرخ پوشان قرار نگرفته است. از طرف 
دیگر باشـــگاه پرســـپولیس برای جلب رضایت این بازیکن 
رقمـــی در حـــدود ۵ میلیارد تومان به عنوان آپشـــن در نظر 
گرفته اســـت. این در حالی اســـت که گفته می شود هوادار 
متمول پرسپولیس هم اعلام کرده حدود ۵ میلیارد تومان به 
قرارداد ترابی اضافه خواهد کرد تا زمینه را برای جلب رضایت 
این بازیکن برای ماندن در پرسپولیس فراهم کنند. با این 
همه ترابی هنوز پاسخی به پیشنهاد پرسپولیس نداده و باید 
منتظر روزهای آینده ماند. این در حالی است که طی روزهای 
اخیر خبر توافق با این بازیکن در رسانه ها منتشر شده بود.

با جذب لیموچی مخالفت شد
مهدی لیموچی وینگر ۲4 ســـاله آلومینیوم اراک که اخیراً 
ملی پوش هم شـــده یکـــی از گزینه های نقـــل و انتقالاتی 

تابستان پرسپولیس به حساب می آید.
آخـــر هفته ای که گذشـــت و بعد از حـــذف ایرالکو از جام 
حذفی گفته شد این بازیکن از رختکن تیمش خداحافظی 
کرده و همزمان شایعه پرسپولیسی شدن او جدی تر از قبل 

به گوش رسید.
گفته می شود بند فسخ قرارداد این بازیکن با باشگاه اراکی 
6 میلیارد تومان اســـت اما ظاهراً پرســـپولیس با جذب او 

مخالفت کرده و بعید است او سرخپوش شود.
با منتفی شدن حضور این بازیکن در پرسپولیس احتمال 
اســـتقلالی شدن این بازیکن بیشـــتر خواهد شد هر چند 
در فصـــل نقل و انتقالات هـــر روز یک خبر جدید به گوش 

می رسد و شرایط تغییر می کند.

خبر

گپ

مصاحبه

ناصر قراگزلو
خبرنگار

در شرایطی 
که چیزی 

حدود 30 نفر 
به مدیران 

باشگاه 
پرسپولیس 

معرفی شده 
اما هنوز هیچ 

گزینه ای 
جدی نیست

یکی دیگر از گزینه های پیشنهادی به باشگاه پرسپولیس، مارکوس پاکتا برزیلی است که 
66 ســـاله اســـت؛ این مربی که در نیم فصل در آستانه عقد قرارداد با پرسپولیس بود اما 

زمینه حضورش در این تیم فراهم نشد.
آخرین اخبار بدست آمده از باشگاه پرسپولیس حاکی از آن است که این مربی اکنون دوباره 
در جمع گزینه های پیشـــنهادی به پرسپولیس قرار دارد. پاکتا تجربه حضور در لیگ های 
امارات، قطر، عراق و عربســـتان و تیم های الغرافه، الریان، الشباب، الشرطه و الهلال را در 
کارنامه خود دارد. پاکتا همچنین سرمربیگری تیم ملی لیبی، الزمالک مصر، الاتحاد لیبی 
و باشگاه پونه سیتی هند را هم بر عهده داشت. این مربی با تیم الغرافه دو بار قهرمان لیگ 
قطر شده و دو جام امیر قطر و یک جام ستارگان قطر را با این باشگاه و الریان در حدود یک 
دهه پیش برده است. همچنین نوزده سال قبل او با الهلال قهرمان لیگ عربستان و جام 
شاه فهد شده است. آخرین جام های او نیز مربوط به قهرمانی لیگ الجزایر با همین تیم 
بلوزداد است که مربوط به فصل ۲۲-۲۰۲۱ بوده است. شنیده ها حاکی از آن است، مدیران 

پرسپولیس فعلاً زیر بار حضور پاکتا نرفته اند و دنبال مربی با رزومه قوی تر هستند.

نام گزینه نیم فصل دوباره روی میز درویش آمد

پاکتا جدیدترین نام پیشنهادی 
به پرسپولیس

گزینه پرسپولیس درگیر فساد گسترده اخلاقی!

بعد از قهرمانی تیم فوتبال پرســـپولیس در بیست و ســـومین دوره رقابت های لیگ برتر انتظار می رفت قرارداد اوسمار ویرا، سرمربی برزیلی 
سرخ پوشـــان با این تیم تمدید شود اما مشکلات خانوادگی باعث شـــد تا این مربی اعلام کند دیگر به ایران بازنخواهد گشت و بدین ترتیب 
اوسمار و پرسپولیس خیلی زود به پایان راه رسیدند. در این روز ها بازی اسم فامیل با چاشنی جولان دلال ها پیرامون نیمکت پرسپولیس به 
اوج خودش رسید و گزینه های عجیب و غریبی با رزومه های نه چندان جالب به این باشگاه پیشنهاد می شدند. در چند روز گذشته یک گزینه 
جدید هلندی به باشگاه پرسپولیس پیشنهاد شد که حداقل برخلاف سایر گزینه ها، رزومه جالب تری داشت اما مشکلش جای دیگر است! یان 
فنت شیپ، سرمربی هلندی و 6۰ ساله که فصل پیش آژاکس را از منطقه سقوط در لیگ هلند نجات داد، جدید ترین گزینه سرخ پوشان برای 
جانشینی اوسمار ویرا است. این مربی هلندی پیش از آژاکس هدایت تیم ملی یونان و همچنین باشگاه زوله هلند و ملبورن استرالیا را برعهده 
داشت. نکته عجیب و قابل توجه آنکه این مربی به دلیل فساد اخلاقی گسترده در هلند پرونده باز دارد! دلال ها این گزینه را به پرسپولیس 
نزدیک کردند و در سکوت خبری تنها رزومه مربیگری در آژاکس را در در بوق و کرنا کردند تا هواداران بعد از شنیدن اسامی نه چندان مطرح 
برای ورود چنین گزینه ای چراغ ســـبز نشـــان دهند. یان فنت شیپ بعد از مرگ همسرش بر اثر ســـرطان، هدایت آژاکس را برعهده گرفت و 
مربی آژاکس شد. رسانه Juice Channel تصاویری از اسکرین شات های چت این مربی منتشر کرد که در فضای مجازی با سوءاستفاده های 
اخلاقی از هواداران تیمش، فســـاد اخلاقی گسترده ای داشته است. در این میان اما تقارن سفر حسین بادامکی به کشور هلند برای بازدید از 

کمپ اردوی پیش فصل و پیدا شدن سر و کله این گزینه هم نکته جالب و قابل توجهی است.

علی عسگری: رفتن اوسمار نگرانی ندارد

از نظر من گواردیولا بهترین گزینه است!

حمیدرضا علی عســـگری معتقد اســـت باید هر چه زودتر 
مربی پرســـپولیس انتخاب شـــود تا با توجـــه به حضور در 
لیـــگ نخبگان و دفـــاع از عنـــوان قهرمانـــی اش در لیگ 
برتر، ســـرمربی جدید بتواند اوضاع تیم را ترمیم و شرایط 

پرسپولیس را بهتر کند.
حمید علی عســـگر در رابطه با شـــرایط انتخاب سرمربی 
جدید پرســـپولیس گفت: پرســـپولیس از زمـــان حضور 
برانکو، شـــاکله خوبی در زمینه بازیکن داشته و این مزیت 
را تا به حال به خوبی حفظ کرده اســـت. نکته ای که برای 
پرسپولیس خیلی مهم است اینکه پرسپولیس باید هر چه 
زودتر مربی جدیدش را انتخاب کند تا ایشـــان زمان لازم 
برای ترمیم تیم و تفکرات خودش داشته باشد و تیم را در 
شـــرایطی خوب برای فصل آینده لیگ برتر و لیگ نخبگان 

آماده کند.
بازیکن ســـابق پرسپولیس در ادامه از نیامدن اسکوچیچ 
اســـتقبال کـــرده و می افزایـــد: من خوشـــحال شـــدم که 
اسکوچیچ نیامد چون ایشان در تیم های بزرگی در ایران 
مربیگـــری نکرده و اگر در تیم ملی هم در مقطعی انتخاب 
شـــدند روند کار و انتخاب شـــان خیلی عجیب بود چون 
ایشان مربی معمولی بودند و شرایطی نداشتند که در آن 
مقطع تیم ملی را درســـت کنند و قدرت مدیریت لازم را در 
تیم ملی داشته باشند. به همین دلیل هم بود که در تیم 

ملی بازیکنان با او به مشکل خوردند.
علی عسگری تأکید کرد: نظر شخصی ام این است که بعد 
از رفتن اوســـمار جای نگرانی وجود ندارد چون معتقدم با 
توجه به حفظ شاکله تیم و اضافه کردن چند بازیکن حتماً 
پرسپولیس می تواند شرایط خیلی خوبی را در لیگ داشته 

باشد و در لیگ نخبگان هم برای موفقیت تلاش کند.
بازیکن ســـابق پرسپولیس در پاســـخ به این سؤال که چه 
گزینه ای برای مربیگری در پرسپولیس مناسب تر است به 
مزاح پاســـخ داد: از نظر من گواردیولا بهترین گزینه است 
اما جدا از شوخی باید این نکته را صراحتاً مطرح کنم که بر 
زبان انداختن بعضی از نام ها بیشتر بازی رسانه ای است و 

چیزی نیست که در واقعیت وجود داشته باشد.
علی عسگری در خصوص حضور احتمالی برانکو با توجه 
به اینکه گفته می شـــود مســـئولان فوتبال چین چندان از 
عملکرد او رضایت ندارند می گوید: برانکو که قطعاً با توجه 
به سابقه قبلی اش برای پرسپولیس بهترین گزینه است اما 
باید دید در نهایت مسئولان باشگاه چه تصمیمی می گیرند 
و کدام مربی را برای پرسپولیس انتخاب می کنند. مربی ای 
کـــه انتخاب می شـــود باید بتواند به بهترین شـــکل تیم را 
ترمیم کرده و شـــرایط را به گونه ای مدیریت کند تا تیم در 
سالی که شـــرایط خیلی حساســـی دارد به بهترین شکل 

بازسازی شده و بتواند خودش را نشان دهد.

قهرمانهندگولسیانیرامیخواهد

پیشنهاداغواکنندهدرجیبگئورگی
شانس پایین گولسیانی برای حضور در ترکیب اصلی

آغاز کار تیم محبوب پرسپولیسی ها در یورو!
گولســـیانی که با درخشـــش در پرســـپولیس 
بـــه تیم ملـــی گرجســـتان هم دعوت شـــده، 
هم اکنـــون به همـــراه تیم ملی کشـــورش در 
بازی هـــای یورو حضـــور دارد و بایـــد به عنوان 
تنها نماینـــده فوتبال ایـــران در این رقابت ها 
به میـــدان بـــرود؛ موضوعـــی که باعث شـــد 
هواداران باشـــگاه پرسپولیس از مدیرعامل و 
مسئولان باشـــگاه انتظار تمدید قرارداد با این 
مدافع گلزن را داشـــته باشـــند. حـــالا بعد از 
پایان لیگ باید دید که باشـــگاه پرســـپولیس 
چـــه برنامه یا سیاســـتی برای تمدیـــد قرارداد 
بازیکنانی نظیر گولســـیانی که قراردادشان به 

پایان رســـیده اســـت، خواهند داشت.
گئورگـــی گولســـیانی مدافـــع میانـــی و گلزن 

گرجســـتانی باشـــگاه پرســـپولیس کـــه 
این روزها پـــس از دعوت بـــه تیم ملی 
گرجســـتان در یـــورو حضـــور دارد، از 
عدم پیگیری مســـئولان این باشـــگاه 
خبـــر  ش  د ا رد قـــرا یـــد  تمد ی   بـــرا

داد.
ایـــن در حالی اســـت که رســـانه های 
هنـــدی در خبـــری از مذاکـــره ایـــن 
بازیکـــن با قهرمـــان لیگ هنـــد خبر 

. ند د ا د
ن  ا یـــر مد گـــر  ا ترتیـــب  یـــن  بد
پرســـپولیس دیر بجنبنـــد، مدافع 
دســـت  از  را  خـــود  تأثیرگـــذار 

داد. خواهنـــد 

امـــروز   ۱۹:۳۰ ســـاعت  از 
رقابت هـــای ششـــمین گروه 
جـــام ملت های اروپـــا با بازی 
گرجستان و ترکیه آغاز می شود 
و تنها نماینـــده لیگ ایران در 
این مسابقات، فرصت حضور 
در ترکیب گرجســـتان را دارد. 
گئورگی گولسیانی که درخشش 
وی بـــا پیراهن پرســـپولیس در دو 
فصـــل اخیر باعث حضورش در لیســـت 
تیم ملی گرجســـتان شد، حالا با انگیزه 
بالا برای تاریخ ســـازی در اولین مسابقه 
گرجســـتان در تاریـــخ رقابت هـــای یورو 
و جـــام جهانی آماده می شـــود. با وجود 

عملکـــرد خـــوب و پاس گل گولســـیانی 
در اولیـــن حضـــور ثابت ملی خـــود برابر 
در  وی  حضـــور  احتمـــال  مونته نگـــرو، 
ترکیب اصلی گرجســـتان برای رقابت با 

ترکیه پایین است.
بر اســـاس ترکیب احتمالی رسانه هایی 
ترکیـــب  در  گولســـیانی  اوپتـــا،  مثـــل 
اصلی گرجســـتان برای تقابـــل با ترکیه 
حضـــور ندارد و در سیســـتم ســـه دفاعه 
ویلی ســـانیول، بازیکنان دیگـــری بازی 
می کنند. شـــاید تجربه پایین گولسیانی 
در دیدارهای رســـمی ملی و حضور دیگر 
مدافعـــان گرجســـتان در دور مقدماتی 
یورو ۲۰۲4، دلیل اصلی این گمانه زنی ها 

باشـــد اما ممکن است درخشش مقابل 
مونته نگـــرو، بـــه حضـــور گولســـیانی در 
ترکیب گرجســـتان مقابل ترکیه کمک 
کند؛ مدافعی که پس از به ثمر رســـاندن 
گل قهرمانـــی پرســـپولیس هنـــوز با این 
باشـــگاه مذاکره ای برای تمدیـــد قرارداد 
انجام نداده و حتی رســـانه های هندی از 
مذاکرات او با باشـــگاه قهرمان لیگ این 
کشور یعنی موهان باگان خبر می دهند. 
مشخص نیست که آیا پس از معلوم شدن 
تکلیف سرمربی پرسپولیس، باشگاه برای 
مذاکره به سراغ گولسیانی می رود یا این 
بازیکن پس از دو فصل، به عنوان بازیکن 

آزاد از جمع سرخ ها جدا خواهد شد.

امیرحســـین اصلانیان مهاجم ســـابق 
پرســـپولیس معتقد اســـت بهتر شـــد 
کـــه اســـکوچیچ به پرســـپولیس نیامد 
و بـــرای ایـــن نظرش هـــم دلایل خاص 

خـــودش را مطرح می ســـازد.
اصلانیـــان در رابطه با انتخاب نشـــدن 
اســـکوچیچ کـــه منجـــر بـــه منتفـــی 
شـــدن حضـــور ایـــن مربی کـــروات در 
پرســـپولیس شـــد گفـــت: از ابتدا هم 
نظـــرم در خصوص حضور اســـکوچیچ 
منفـــی بود چون ســـابقه ایـــن مربی را 
در ایـــران دیـــده بودم بـــه همین دلیل 
اطمینـــان داشـــتم که این مربـــی قادر 
نیســـت به دلیل خصوصیات اخلاقی و 
شـــرایطی که دارد روی بازیکنان تسلط 
داشـــته باشـــد به همین دلیـــل خوب 
شـــد که این مربی به دلایـــل مالی یا هر 
مســـأله دیگری که بوده با پرسپولیس 

به توافق نرســـید.
او دربـــاره اینکـــه در حـــال حاضـــر چه 
مربی برای حضور در پرســـپولیس بهتر 
اســـت افزود: این مســـأله که مشخص 
اســـت. هر چقدر پول بیشـــتری خرج 
کنیـــد مربی تـــان بر اســـاس بودجه ای 
که خـــرج می کنید بهتـــر و باکیفیت تر 

خواهد بود.
اصلانیان در خصوص جدایی اوســـمار 
نیز تأکید کرد: اوســـمار بـــه موقع رفت 
چـــون کار او بـــرای ادامـــه حضـــور در 
پرســـپولیس خیلی ســـخت می شد به 

همین دلیـــل صلاح دید به کشـــورش 
برود و شـــاید اینطوری شـــرایط را برای 

خودش بهتـــر کرد.
او انتخـــاب یـــک مربـــی بـــزرگ بـــرای 
پرســـپولیس را یک ضرورت دانســـته و 
تأکید می کنـــد: مدافع عنوان قهرمانی 
حتمـــاً باید یـــک مربی بزرگ بیـــاورد تا 
بتوانـــد از عنـــوان قهرمانی ایـــن تیم در 
لیـــگ برتردفاع کرده و در لیگ نخبگان 
آســـیا هم تیم را به خوبی هدایت کند.
اصلانیـــان در پاســـخ به این ســـؤال که 
بـــرای حضـــور مربـــی خارجـــی بـــزرگ 
ســـقف بودجـــه و محدودیت هـــای 
دیگـــری وجـــود دارد نیز گفـــت: نباید 
بـــرای تیم هایی که قرار اســـت در لیگ 
نخبـــگان حضـــور پیـــدا کنند شـــرایط 
ســـختی را به وجـــود بیاورنـــد و مربی را 
انتخـــاب نکنند کـــه بعد از چهـــار پنج 
بـــازی مجبور شـــوند او را برکنـــار کنند 
و برایـــش تاوان بدهند. بایـــد از یکی از 
گزینه هـــای بیـــکار آماده عقد قـــرارداد 
اســـتفاده کنند و بعـــد از در نظر گرفتن 

همـــه جوانـــب او را انتخـــاب کنند.
او در پاســـخ بـــه اینکه پرســـپولیس به 
چـــه بازیکنانـــی برای تقویـــت خودش 
نیـــاز دارد نیـــز گفـــت: پرســـپولیس به 
یـــک مهاجـــم خـــوب و ششـــدانگ و 
هافبـــک نفوذی خوب نیـــاز دارد و برای 
جذب مربی بزرگ خارجی و بازیکنانی 
کـــه مـــورد نیـــاز اســـت اسپانســـری که 
مســـئولیت حمایت مالی پرسپولیس 
را برعهـــده گرفتـــه ســـریعاً باشـــگاه را 
حمایت کننـــد چون کار پرســـپولیس 
بـــه دلیـــل حضـــور در لیـــگ نخبـــگان 
آســـیا امســـال ســـختی مضاعفی دارد. 
همچنین در کنار جذب مربی خارجی 
بزرگ و بازیکنـــان خوب حتماً باید یک 
دســـتیار قـــوی مانند کریـــم باقری هم 
انتخاب شـــود که شـــرایط تیـــم را بهتر 
کند. یـــک مربی کـــه بتوانـــد در جمع 
کردن حاشـــیه ها و مـــوارد دیگر به تیم 
کمک کنـــد تا اوضاع به گونه ای نشـــود 
کـــه مثلاً بازیکنان مـــان کارت های زرد و 

قرمز زیـــاد بگیرند.

بهـــادر عبـــدی مربـــی امیدهای 
پرســـپولیس و بازیکن سابق این 
تیم از شـــرایط خاص پرسپولیس 
بـــرای لیـــگ بیســـت و چهـــارم و 
شـــرایطش برای حضـــور در لیگ 

نخبگان حرف می زند.

فصل قبل با امیدهای 
پرسپولیس چه عنوانی 
کسب کردید و خروجی 
تیمتان برای بزرگسالان 

چند بازیکن بود؟
فصل قبل با امیدهای پرسپولیس 
و  کردیـــم  کســـب  را  ســـوم  رده 
خوشـــبختانه پنـــج بازیکن خوب 
خروجی ما برای تیم بزرگســـالان 
بود که حضـــور ثابتـــی در تمرین 
پرســـپولیس  بزرگســـالان  تیـــم 
داشتند. بازیکنانی مانند گندمی 
و نجـــاری که هـــر دو گلـــر بودند و 
بازیکنـــان دیگرمـــان هـــم بادپا و 
ســـهیل صحرایی در کنار حسین 
حاجـــی زاده بودنـــد که شـــرایط 
فنـــی خیلـــی خوبـــی در تمرینات 
حتـــی  و  داشـــتند  بزرگســـالان 
اوســـمار می خواســـت از بادپا در 
بازی های تیمش استفاده کند اما 
چون شرایط تیم در بازی های آخر 
فصل برای قهرمانی خیلی حساس 
شد نتوانســـت از او استفاده کند. 
در صحبتـــی کـــه بـــا ســـیدجلال 
داشـــتم گفت بچه های تیم همه 
عاشق بازی محمد بادپا هستند. 
به همیـــن دلیل فکـــر می کنم در 
فصل آینـــده حتمـــاً مربی جدید 
از توانایـــی بازیکنـــی ماننـــد بادپا 

استفاده خواهد کرد.
در خصوص 

گزینه هایی که 
برای سرمربیگری 

پرسپولیس مطرح 
شده بود چه گزینه ای 

را بهترین می دانید؟
اسکوچیچ می آمد خیلی خوب بود 
چون همه چیز ایـــن مربی بعد از 

سال ها حضور در ایران به گونه ای 
ایرانی شده بود اما حتماً می توان 
با در نظر گرفتن همه جوانب یک 

مربی خوب انتخاب کرد.
در خصوص تمدید 
قرارداد با بازیکنان 

پرسپولیس چه نظری 
دارید؟

پرســـپولیس در ســـه پست دفاع 
وسط، هافبک وسط و مهاجم نوک 
نیاز به تقویت دارد اما باید بازیکنی 
مانند وحید امیری هم حفظ شود 
چون ما بازیکنان زیـــادی نداریم 
که بتوانند در تیم های بزرگ بازی 
کنند و اگر بازیکنان خوبی هم در 
رده های پایه داریـــم حداقل فعلاً 
قادر نیستند که در لیگ خودمان 
به بهترین شـــکل ممکن از دقیقه 
یک بازی کنند و بهتر این است که 
در دقایق پایانی برای تیم شـــان به 

میدان بروند.

اما مشکلاتی مانند 
سقف قرارداد وجود 

دارد که شرایط را برای 
حضور پرسپولیس در 
لیگ نخبگان دشوار 

می سازد.
مـــن فکـــر می کنم حتماً شـــرایط 
بهتـــری برای ســـه تیـــم حاضر در 
آســـیا فراهم خواهند ساخت چه 
بســـا که آقای تاج هم به این نکته 
اشاره داشتند برای تیم هایی که در 
لیگ نخبگان حضور خواهند یافت 
شرایط بهتری فراهم می شود. جدا 
از حرف های ایشان حتماً نمی توان 
با شرایط فعلی به مصاف الهلال و 
تیم هـــای دیگـــر پرمهره آســـیایی 
رفـــت. البته مـــن نمی گویم آنها از 
فضـــا آمده اند اما به هر حال حتماً 
باید مســـائلی را لحـــاظ کرد که در 
مقابل این تیم ها شرایط خوبی را 

برای رقابت به وجود بیاوریم.

. شت ا د
با این حال در شـــرایطی که چیزی 
حـــدود ۳۰ گزینـــه بـــه مدیـــران 
باشگاه پرســـپولیس معرفی شده 
اما هنـــوز هیـــچ گزینـــه ای جدی 
نیســـت. البتـــه بحث مذاکـــره با 
یـــان فنت شـــیپ گزینـــه هلندی 
و سرمربی ســـابق آژاکس طی ۲4 
ســـاعت بســـیار جدی شد و حتی 
گفتنـــد جدی تریـــن گزینـــه برای 
امضای قـــرارداد هم هســـت که با 
رو شـــدن پرونده اخلاقـــی او، این 
گزینه وتو شـــد و حالا پرسپولیس 
بایـــد دنبـــال گزینه هـــای دیگـــر 

ود. بر
ز  ا یکـــی  کتـــا  پا س  کـــو ر ما
گزینه هایـــی اســـت که زمســـتان 
از جدایـــی  ســـال قبـــل و بعـــد 
یحیـــی گل محمـــدی هـــم بـــرای 
سرمربیگری پرســـپولیس مطرح 
شـــد و حتـــی بـــه لیســـت نهایی 
ن  یـــرا مد نظـــر  مد ی  ینه هـــا گز
ایـــن باشـــگاه راه یافت امـــا در آن 
مقطـــع فشـــار هـــواداران باعـــث 
شـــد مدیـــران باشـــگاه از پیـــش 
رفتـــن بـــا او عقب نشـــینی کنند. 
در آن مقطـــع منتقدان به مذاکره 
بـــا پاکتـــا روی ایـــن نکتـــه تأکید 
داشـــتند که ســـال ها از دوره اوج 
مربیگـــری ایـــن گزینه گذشـــته؛ 
همان طـــور که مثلاً وقتی شـــش 
مـــاه قبـــل فیلکـــس مـــاگات بـــه 
پرسپولیس پیشـــنهاد شد، خیلی 

زود از نـــام او عبـــور کردنـــد.
دور  امـــروز  از  وجـــود  ایـــن  بـــا 
ی  ها جو جســـت و ز  ا ی  یـــد جد
مدیران پرسپولیس برای رسیدن 
بـــه گزینه هـــای قابل قبـــول آغاز 
خواهد شـــد کـــه باید دیـــد به چه 

نام هایـــی ختـــم می شـــود.

انتخـــاب  بـــرای  پرســـپولیس 
همچنـــان  جدیـــد  ســـرمربی 
بـــه  صل  مســـتأ و  رگم  ســـرد
یـــک ســـو  از  نظـــر می رســـد. 
محدودیت ســـقف بودجه و از 
ســـوی دیگـــر ســـختگیری های 
هـــواداران و رســـانه ها باعـــث 
شـــده با وجود ســـرازیر شـــدن 
یـــن  ا ســـمت  بـــه  ینه هـــا  گز
باشـــگاه، درویش و همکارانش 
کار دشـــواری برای رســـیدن به 
انتخاب نهایی داشـــته باشند.

رقـــم در نظر گرفته شـــده برای 
اوســـمار ۵۰۰ هـــزار دلار بود اما 
بعدتـــر گفته شـــد این باشـــگاه 
برای انتخاب سرمربی خارجی 
تا 7۰۰ هـــزار دلار هـــم می تواند 
هزینه کند. پـــس از آنکه گفته 

شـــد بـــا ایـــن بودجـــه انتخاب 
خواهـــد  محـــدود  ســـرمربی 
شـــد، حالا شـــایعه شـــده این 
باشـــگاه تا یک میلیون دلار هم 
می تواند برای جذب ســـرمربی 
هزینـــه کند کـــه اگـــر این گونه 
باشـــد یعنی 6۰ میلیارد تومان؛ 
این یعنی یک هفتم کل بودجه 
فصـــل آینده باشـــگاه کـــه باید 
بـــرای ســـرمربی خارجـــی کنار 
گذاشـــته شـــود. این در حالی 
اســـت کـــه ســـرمربی خارجی 
بعدی حتماً یک دســـتیار اول، 
یـــک مربـــی دروازه بانـــی و یک 
مربی بدنســـاز هم بـــا خودش 
بـــه تهـــران خواهـــد آورد کـــه 
جـــذب آنهـــا حداقـــل ۵۰۰ هزار 
دلار دیگـــر هزینـــه در برخواهد 

سرمربی هلندی وتو شد

پرسپولیس 
همچنان سردرگم 

در میان گزینه ها

اصلانیان: اسکوچیچ نمی توانست پرسپولیس را مدیریت کند

 اوسمار می دانست بماند 
کار برایش سخت می شود

سیدجلال گفت همه بازی بادپا را دوست دارند

 بهادر عبدی: امیری 
باید حفظ شود

اسکوچیچ 
می آمد خیلی 

خوب بود چون 
همه چیز این 

مربی بعد از 
سال ها حضور 

در ایران به 
گونه ای ایرانی 

شده بود اما 
حتماً می توان با 

در نظر گرفتن 
همه جوانب 

یک مربی خوب 
انتخاب کرد.


